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Protokół Nr XXXIII/2017 

z odbytej sesji Rady Miejskiej w Rzepinie 

w dniu 23 czerwca 2017r. o godz. 12:00 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Rzepinie 

 

Pkt 1. Sprawy regulaminowe:  

 

Pkt 1.1. otwarcie sesji i stwierdzenie kworum.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Damian Utracki otworzył XXXIII zwyczajną sesję VII 

kadencji Rady Miejskiej w Rzepinie. Po powitaniu wszystkich zebranych oświadczył, że 

zgodnie z listą obecności, w sesji udział bierze 13 radnych , w związku z czym Rada jest władna 

do podejmowania prawomocnych uchwał (lista obecności radnych i gości stanowi załącznik 

nr 1 i nr 2 do niniejszego protokołu).  

 

Pkt 1.2. zgłoszenie uwag i poprawek do porządku obrad.  

 

Przewodniczący Rady Pan Damian Utracki zwrócił się z pytaniem, czy radni mają uwagi, bądź 

inne propozycje do przedstawionego w zawiadomieniu o sesji porządku obrad?  

W związku  z czym Burmistrz Rzepina Pan Sławomir Dudzis zaproponował, aby wprowadzić 

do porządku obrad dwa projekty uchwał: w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rzepin na lata 2017-2025 jako projekt 6.10, oraz w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej jako projekt 6.11. 

Natomiast Przewodniczący Rady Pan Damian Utracki zgłosił, aby po punkcie 1.4. dodać punkt 

1.5. Wręczenie podziękowań i wyróżnień za wyniki dla klasy 1 A Liceum Ogólnokształcącego. 

Proponowane zmiany do porządku obrad zostały przyjęte jednogłośnie - 13 głosami „za”. 

 

O godz.12:05 na obrady przybył radny Andrzej Zator. 

 

Pkt 1.3. przedstawienie porządku obrad. 

1. Sprawy regulaminowe: 

  1.1. otwarcie sesji i stwierdzenie kworum, 

  1.2. zgłoszenie uwag i poprawek do porządku obrad, 
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  1.3. przedstawienie porządku obrad, 

  1.4. przyjęcie protokołu z sesji odbytej w dniu 31.05.2017r. 

  1.5. Wręczenie podziękowań i wyróżnień. 

2. Sprawozdanie z działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej w Rzepinie za 2016r. 

3. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Domu Kultury w Rzepinie. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Rzepina o pracy między sesjami. 

5. Rozpatrzenie sprawozdania i ocena wykonania budżetu za 2016r. 

1) rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu wraz z informacją o stanie mienia 

komunalnego oraz sprawozdania finansowego,  

2) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium dla 

Burmistrza Rzepina, 

3) zapoznanie radnych z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącą sprawozdania z 

wykonania budżetu oraz opinią dotyczącą wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 

absolutorium dla Burmistrza Rzepina, 

4) przedstawienie opinii komisji stałych Rady Miejskiej dot. wykonania budżetu za 2016r.   

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

6.1. zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

za 2016r. , 

6.2. udzielenia absolutorium Burmistrzowi Rzepina za 2016r., 

6.3. nieodpłatnego przejęcia na mienie gminne nieruchomości stanowiącej własność Skarbu 

Państwa we władaniu Agencji Nieruchomości Rolnych, 

6.4. ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Gminy 

Rzepin, 

6.5. zmiany nazwy ulicy  Hanki Sawickiej w Rzepinie, 

6.6. zmiany nazwy ulicy Marcelego Nowotki w Rzepinie, 

6.7. zmiany nazwy ulicy Generała Karola Świerczewskiego w Rzepinie, 

6.8. zamiany nazwy ulicy Walki Młodych w Rzepinie, 

6.9. zmiany nazwy ulicy Bohaterów Radzieckich w Rzepinie, 
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6.10. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rzepin na lata 2017-2025, 

6.11. zmiany uchwały budżetowej. 

7. Interpelacje, wnioski , zapytania i  sprawy różne. 

8. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje, wnioski, zapytania i sprawy różne.   

9. Zamknięcie sesji.    

„Za” przyjęciem proponowanego porządku obrad  głosowało 14 radnych- jednogłośnie. 

                         

Pkt 1.4. przyjęcie protokołu z sesji odbytej w dniu 31.05.2017r. 

„Za” przyjęciem protokołu z sesji odbytej w dniu 31.05.2017r. głosowało 14 radnych – 

jednogłośnie. 

 

Pkt 1.5. Wręczenie podziękowań i wyróżnień. 

Głos zabrał Burmistrz Rzepina informując, iż w związku z wejściem w życie nowej ustawy -

Prawo Oświatowe, która wymusiła poważne zmiany, które wiążą się ze zmianą szkół, a jednym 

rozsądnym wyjście było połączenie szkół w jeden zespół. W związku z tym, że z dwóch obecnie 

istniejących szkół (Szkoły Podstawowej i Zespołu Szkół Ogólnokształcących)  od 1 września 

2017r.został utworzony Zespół Szkół w Rzepinie, w którego skład będzie wchodzić Szkoła 

Podstawowa w Rzepinie , Liceum Ogólnokształcące w Rzepinie i wygasające klasy 

Gimnazjum w Rzepinie, konieczne było ogłoszenie konkursu na dyrektora tej jednostki.  

Burmistrz S. Dudzis złożył gratulacje dla Pani Ewy Winiarczyk, która będzie od 1 września 

2017r. pełnić funkcję  dyrektora Zespołu Szkół w Rzepinie. Podziękowanie za współpracę  

złożył  Pani Bożenie Rudzkiej i Pani Grażynie Goj. 

Następnie Pan Burmistrz wraz z Przewodniczącym Rady wręczyli dyplomy dla uczniów klasy 

I A Liceum Ogólnokształcącego w Rzepinie za zajęcie III miejsca w rankingu okręgowym w 

ogólnopolskim konkursie pn. „Matematyka bez granic”,  natomiast w  klasyfikacji 

ogólnopolskiej na 330 szkół kl. I A zdobyła 11 miejsce. 

Do konkursu klasę przygotowywał Pan Mirosław Józefowicz, a wychowawcą klasy jest Pani 

Justyna Dziącko - dodaje Pan Burmistrz. 

 

Pkt 2. Sprawozdanie z działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej w Rzepinie za 2016r. 

Pani Dyrektor Aleksandra Bartkowiak poinformowała, że  biblioteka jest jedną z dwóch 

instytucji kultury działających na terenie Gminy Rzepin. Sieć biblioteczną  na terenie gminy 
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tworzą Miejska Biblioteka Publiczna w Rzepinie i dwie filie wiejskie w Kowalowie i w 

Lubiechni Wielkiej. W związku z tym, że filia w Lubiechni Wielkiej jest zawieszona to 

księgozbiór znajduje się w Drzeńsku i tam prowadzona jest działalność na zasadzie punku 

bibliotecznego. Biblioteki w Rzepinie i Kowalowie posiadają wypożyczalnie 

skomputeryzowaną. Czytelnicy posiadają karty i mogą zamawiać książki. Rezerwacje takie 

wpływają po otwarciu programu więc jest to udogodnienie dla czytelnika. Od 11 lat Biblioteka 

Miejska w Rzepinie otrzymuje dotację z Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego z 

programu promocji czytelnictwa na zakup nowości czytelniczych.  

 

Pkt 3. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Domu Kultury w Rzepinie. 

Pan Mariusz Szpakowski przedstawił  prezentację multimedialną nt. działalności Miejskiego 

Domu Kultury w Rzepinie.  

 

Pkt 4. Sprawozdanie Burmistrza Rzepina o pracy między sesjami. 

Burmistrz Rzepina Pan Sławomir Dudzis poinformował, że w czasie między sesjami  brał 

udział w podsumowaniu konkursu „ Matematyka bez granic” , który odbył się w auli 

Uniwersytetu Zielonogórskiego, kolejnym spotkaniem był udział w Konwencie Gmin 

Województwa Lubuskiego w Zbąszynku, został również podpisany akt notarialny na przejęcie 

dwóch działek obok świetlicy w Starościnie. Brał udział w walnym zebraniu EKO sp. z o. o. 

Udział w uroczystościach pożegnania klas 0 w przedszkolach samorządowych w Rzepinie. 

Udział w spotkaniu z dyrektorem Euroregionu ProEuropa Viadrina. Podpisanie umowy z firmą 

Kontrakt na przebudowę ulicy Wrzosowej, Grzybowej i Poziomkowej w Rzepinie oraz  z 

Zakładem Usług Komunalnych z Kostrzyna n/O na odbiór i transport odpadów. Udział w 

zakończeniu roku szkolnego. 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Pan Damian Utracki podniósł kwestię 

związaną z wywozem nieczystości pytając, jak wygląda sytuacja finansowa w porównaniu z 

umową, którą Gmina  miała podpisaną z ZUK w Sulęcinie. 

Burmistrz Sławomir Dudzis poinformował, że w tym roku sytuacja się zmieniła, ponieważ do 

tej pory umowy podpisane były na odbiór, transport i utylizację śmieci. W związku ze zmianą 

statutu Celowego Związku Gmin w Długoszynie, którego Gmina Rzepin jest członkiem, 

przetarg dotyczył tylko odbioru i transportu, natomiast jeśli chodzi o utylizację to wszystkie 

gminy będące członkami muszą podpisać umowę z CZG 12.  
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Nadto Pan Burmistrz poinformował, że pierwsza najniższa oferta opiewała na kwotę ok. 

400.000,00zł. i jest to oferta Zakładu Usług Komunalnych z Kostrzyna.  

Następna oferta na kwotę 570.000,00zł i ostatnia oferta firmy obsługującej Rzepin  do tej pory 

- to kwota 670.000,00zł. 

Przewodniczący Rady  pytał nadal – jaką kwotę będą płacili  mieszkańcy za wywóz 

nieczystości stałych, czy będzie możliwość obniżenia jej, czy kwota ta pozostanie bez zmian?. 

Burmistrz  Dudzis odpowiedział, że stawka jaką pobiera Urząd Marszałkowski od CZG 12 - od 

tych, którzy przetwarzają odpady ma wzrosnąć o prawie 100%, w związku z tym nie będzie 

możliwości obniżenia stawek za wywóz nieczystości stałych.  

 

Pkt 5. Rozpatrzenie sprawozdania i ocena wykonania budżetu za 2016r. 

1) rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu wraz z informacją o stanie mienia 

komunalnego 

Skarbnik Gminy Pani Małgorzata Barwińska  poinformowała, iż środki pieniężne na 

rachunkach bankowych na dzień 31.12.2016r. to kwota 5.432.001,45zł. w tym jest subwencja 

oświatowa na styczeń 2017r. w kwocie 67.698.00zł., zadłużenie na dzień 31.12.2016r. to kwota 

4.132.555,15zł.  jest to  9,99%  wykonanych dochodów, przy planowanym deficycie 

725.698,00 rok 2016 zamknął się nadwyżką w  kwocie 1.761.716,91zł -dodała Pani Skarbnik. 

Pytań i uwag nie wniesiono. 

 

2) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Rzepina 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Damian Utracki poinformował, że Komisja Rewizyjna w 

składzie: 

1) Wąsowicz Dariusz – przewodniczący 

2) Rogowski Robert – wiceprzewodniczący 

3) Olesek Józef 

4) Oczyński Grzegorz 

5) Zator Andrzej 

6) Kramarzewska Krystyna 

7) Szulczewska Lena 
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Działając na podstawie  art. 18 a ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 

gminnym (tj. Dz. U. z 2016 r., poz. 446 ze zm.) zaopiniowała pozytywnie wykonanie budżetu 

za 2016 rok i występuje do Rady Miejskiej w Rzepinie z wnioskiem o udzielenie Burmistrzowi 

Rzepina absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy Rzepin za 2016 rok. 

Pytań i uwag nie wniesiono. 

3) zapoznanie radnych z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącą 

sprawozdania z wykonania budżetu oraz opinią dotyczącą wniosku Komisji Rewizyjnej 

w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Rzepina 

Przewodniczący Rady  odczytał treść uchwały nr 245/2017 składu orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 24 kwietnia 2017r. w sprawie wydania opinii o 

przedłożonym przez Burmistrza Miasta i Gminy Rzepin sprawozdaniu z wykonania budżetu 

Miasta i Gminy za 2016r. wraz z informacją o stanie mienia komunalnego. 

Skład orzekający RIO w Zielonej  Górze w osobach: 

1. Jarosław Kotowski - przewodniczący 

2. Joanna Chruściel - członek 

3. Grażyna Radomska - członek 

działając na podstawie art.13 pkt 5 i art.19 ust.1 i 2 ustawy z dnia 7 października 1992r. o 

regionalnych izbach obrachunkowych (j.t. Dz. U. z 2016r, poz.561.), po rozpatrzeniu 

sprawozdania Burmistrza Miasta i Gminy Rzepin z wykonania budżetu Miasta i Gminy za rok 

2016, - opiniuje pozytywnie sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta i Gminy Rzepin za rok 

2016 przedstawione przez Burmistrza Rzepina. 

Pytań i uwag nie wniesiono. 

Następnie Przewodniczący Rady oczytał kolejną  uchwałę nr  390/2017  Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 5 czerwca 2017r. w sprawie wydania 

opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Rzepinie o udzielenie absolutorium dla 

Burmistrza Rzepina z tytułu wykonania budżetu za 2016 rok. 

Na podstawie art. 13 pkt 8 ustawy z dnia 7 października 1992r. o regionalnych izbach 

obrachunkowych ( j.t. Dz. U. z 2016r., poz. 561) w związku z art.18a ust. 3 ustawy z dnia 8 

marca 1990r. o samorządzie gminnym ( j.t. Dz. U. z 2016r., poz. 446), po zapoznaniu się z 

wnioskiem Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Rzepinie 
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Skład orzekający RIO w Zielonej  Górze w osobach: 

1. Jarosław Kotowski - przewodniczący 

2. Adriana Kamedulska - członek 

3. Grażyna Radomska - członek 

postanowił zaopiniować pozytywnie wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Rzepinie 

w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Rzepina z tytułu wykonania budżetu za 

2016r. 

Pytań i uwag nie wniesiono. 

4) przedstawienie opinii komisji stałych Rady Miejskiej dot. wykonania budżetu za 

2016r.   

Przewodniczący Komisji Gospodarczej Rady Miejskiej w  Rzepinie  Pan Stanisław Zieliński  

poinformował, że Komisja Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z wykonania 

budżetu Gminy Rzepin za 2016r.  

Następnie przewodnicząca Komisji Społecznej Rady Miejskiej w Rzepinie Pani Agnieszka 

Wodara poinformowała, że  Komisja Społeczna  pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie  z 

wykonania budżetu Gminy Rzepin  za  2016r. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Dariusz Wąsowicz poinformował, że na posiedzeniu 

komisji, które odbyło się 20 maja 2017r. Komisja Rewizyjna zaopiniowała pozytywnie 

sprawozdanie z wykonania budżetu za 2016r. i wnioskuje do Rady Miejskiej o udzielenie 

absolutorium Burmistrzowi Rzepina z  tytułu wykonania budżetu za 2016r. 

Pytań i uwag nie wniesiono. 

 

Pkt 6. Podjęcie uchwał w sprawie 

Pkt 6.1. zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu za 2016r.  

„Za” podjęciem ww. uchwały  głosowało 14 radnych- jednogłośnie. 
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Pkt 6.2. udzielenia absolutorium Burmistrzowi Rzepina za 2016r. 

„Za” podjęciem ww. uchwały  głosowało 14 radnych- jednogłośnie. 

 

 Pkt 6.3. nieodpłatnego przejęcia na mienie gminne nieruchomości stanowiącej własność 

Skarbu Państwa we władaniu Agencji Nieruchomości Rolnych. 

„Za” podjęciem ww. uchwały  głosowało 14 radnych- jednogłośnie. 

Pkt 6.4. ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność 

Gminy Rzepin. 

„Za” podjęciem ww. uchwały  głosowało 14 radnych- jednogłośnie. 

 

Pkt 6.5. zmiany nazwy ulicy  Hanki Sawickiej w Rzepinie. 

„Za” podjęciem ww. uchwały  głosowało 14 radnych- jednogłośnie. 

 

Pkt 6.6. zmiany nazwy ulicy Marcelego Nowotki w Rzepinie. 

„Za” podjęciem ww. uchwały  głosowało 14 radnych- jednogłośnie 

 

Pkt 6.7. zmiany nazwy ulicy Generała Karola Świerczewskiego w Rzepinie. 

„Za” podjęciem ww. uchwały  głosowało 14 radnych- jednogłośnie 

 

Pkt 6.8. zamiany nazwy ulicy Walki Młodych w Rzepinie. 

„Za” podjęciem ww. uchwały  głosowało 14 radnych- jednogłośnie 

Pkt 6.9. zmiany nazwy ulicy Bohaterów Radzieckich w Rzepinie. 

„Za” podjęciem ww. uchwały  głosowało 14 radnych- jednogłośnie. 

O godz.13:15 obrady opuścił radny Andrzej Zator. 

Pkt 6.10. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rzepin na lata 2017-2025. 
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Pani Skarbnik Małgorzata Barwińska poinformowała, że projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rzepin na lata 2017-2025 wynika i wiąże się z następnym 

projektem uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej, w związku z tym szczegółowo omówione 

zostały oba projekty uchwał na Komisjach Rady Miejskiej w Rzepinie. 

„Za” podjęciem ww. uchwały  głosowało 13 radnych- jednogłośnie. 

Pkt 6.11. zmiany uchwały budżetowej. 

„Za” podjęciem ww. uchwały  głosowało 13 radnych- jednogłośnie. 

Pkt 7. Interpelacje, wnioski, zapytania i  sprawy różne. 

Pan Przewodniczący  odczytał treść petycji , która wpłynęła do wiadomości Rady Miejskiej w 

Rzepinie od rodziców uczestników Powiatowego Ośrodka Wsparcia w Rzepinie  dot. 

przekazania pomieszczenia po byłej kotłowni, które bezpośrednio  przylega do Ośrodka 

Wsparcia. 

Następnie radny Stanisław Zieliński podniósł temat dotyczący remontu ulicy Sienkiewicza 

informując, że radni zazdroszczą i gratulują mu tego ,  jest to jednak wielki bubel, ponieważ 

firma, która  kładła masę bitumiczną wykonała to bardzo źle, gdyż w miejscu  gdzie woda stała, 

w chwili obecnej nie stoi , ale tam gdzie nie stała teraz wlewa się na podwórko. Radny Zieliński 

nadmienił, że jest  w jednym miejscu duże zagłębienie w drodze, które powoduje zalewanie 

podwórka jednej z posesji. Zdaniem radnego robota  w  jednym miejscu została wykonana 

bardzo źle. Ponadto podobna sytuacja jest na ul. Kolejowej – z jednej strony woda stała ,  w tej 

chwili woda spływa, lecz z drugiej strony studzienka została zatkana. 

W związku z czym radny Zieliński uważa, że w sytuacjach , gdy dochodzi do odbioru dróg po 

remoncie  radni  powinni być informowani i powinni być  obecni przy odbiorze. Poza tym 

zdjęcia dot. innych inwestycji są podawane do Internetu, natomiast o remoncie ul. Sienkiewicza  

nie ma żadnej wzmianki , a koszt remontu to ponad 300 tys.zł i  za dwa dni mija miesiąc jak 

droga została odebrana –dodaje. 

Pkt 8. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje, wnioski, zapytania i sprawy różne.   

Burmistrz Rzepina Sławomir Dudzis odpowiadając na pismo dotyczące przekazania 

pomieszczenia po byłej kotłowni dla Powiatowego Ośrodka Wsparcia w Rzepinie 

poinformował, że dwa lata temu Powiat, który jest organem prowadzącym , zwrócił się do  

Gminy Rzepin o użyczenie tego pomieszczenia na rozbudowę Powiatowego Ośrodka 



10 
 

Wsparcia. W związku z tym, że budynek ten leży w gestii ZSO w Rzepinie, Dyrektor ZSO Pani 

Goj wyraziła zgodę, jednocześnie zwróciła się z prośbą o przedstawienie harmonogramu 

działań. Po dwóch latach Powiat zrezygnował  twierdząc , że nie otrzymał dofinansowania na 

rozbudowę i nie jest tym zainteresowany. Natomiast  Gmina Rzepin zwróciła się z prośbą o 

przekazanie Powiatowego Ośrodka Wsparcia na rzecz Gminy,  odpowiedź była negatywna. 

Niemniej jednak Gmina Rzepin najprawdopodobniej zwróci się jeszcze raz o przekazanie POW 

na rzecz Gminy, lecz jeśli nie dojdzie do przekazania, to nic więcej w tej kwestii  nie można 

zrobić –dodaje Pan Burmistrz. 

 

Natomiast, gdy  chodzi o kwestię zalania posesji na ulicy Sienkiewicza , Burmistrz 

odpowiedział, że było jedno zgłoszenie zalania, które przekazano  wykonawcy remontu tej 

drogi - wykonawca zobowiązał się w ciągu miesiąca wykonać poprawkę. Aczkolwiek zdaniem 

Pana Burmistrza ul. Sienkiewicza jest wykonana bardzo dobrze. 

 

Ponadto Przewodniczący Rady Damian Utracki wraz z Burmistrzem Rzepina Sławomirem 

Dudzisem podziękował za współpracę Panu Krzysztofowi Przybylskiemu, który z przyczyn 

zawodowych musiał zrezygnować z pełnienia funkcji radnego. 

 

Pkt 9. Zamknięcie sesji.    

Wobec zrealizowania tematów obrad Przewodniczący Rady Pan Damian Utracki  o godz.13:30  

zamknął XXXIII zwyczajną sesję Rady Miejskiej w Rzepinie. 

 

Protokołowała:                                                                       Przewodniczył: 

 

M.Szewczyńska                                                          Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                            (-) Damian Utracki 

 

                            

 

 


